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Vragen van het lid Bontes (PVV) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat dertien politiechefs meer verdienen dan de minister 
(ingezonden 5 juli 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «dertien politiechefs verdienen meer dan de minister»?1 

Vraag 2
Klopt dit bericht? Zo ja, deelt u de mening dat de salarissen die genoemd 
worden, tegen de afspraken in zijn van het arbeidsvoorwaardenkader voor de 
politietop? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat deze politiechefs niet bijdragen aan de geloofwaardig-
heid van het leiderschap binnen de politie en dat zij de integriteit van de 
politieorganisatie aantasten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wat gaat u er aan doen om deze onverkwikkelijke situatie zo snel mogelijk te 
beëindigen?

1 http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/binnenland/13-politiechefs-verdienen-meer-dan-minister
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